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قرعه کشی لیگ یک برای ۱ + ۱۷ تیم
قرعه کشی لیگ یک فوتبال ایران در حالی در روز چهارشنبه برگزار می شود 
که هنوز تکلیف سهمیه شهرخودرو برای حضور در لیگ یک مشخص نیست و 
معلوم نیســت که حمیداوی و مدیران این باشگاه مشهدی چه ایده ای در ذهن 

خود دارند.
سرانجام تاریخ قرعه کشــی لیگ یک فوتبال ایران مشخص شد و قرار است 
ساعت ۱۱ فردا )چهارشنبه( تکلیف برنامه بازی های ۱۸ تیم حاضر در لیگ یک 
مشخص شود. این قرعه کشی در حالی با حضور نماینده باشگاه های لیگ یکی و 
مســئولان سازمان لیگ برگزار خواهد شد که تیم های دسته اولی از تاریخ اول و 

دوم شهریور ۱۴۰۱ به مصاف رقبای خود خواهند رفت.
در حالی که کمتر از ۴۸ ساعت به قرعه کشی رقابت های لیگ یک باقی مانده 
است که با واگذاری سهمیه رایکا بابل به دریا بابل، اکنون فقط تکلیف شهرخودرو 
برای شروع لیگ یک مشخص نیست و هنوز حمیداوی و حیدرپور تصمیمی برای 
سهمیه استان مشهد نگرفته اند. جلسات مختلف شهرخودرویی ها با داوطلب های 
خریدار سهمیه این تیم تاکنون بی نتیجه مانده و معلوم نیست بالاخره شهرخودرو 
حاضر است به کارش در دسته اول ادامه دهد یا خیر. ابتدا قرار بود سهمیه تیم 
مشــهدی به یک شــرکت ساختمان ســازی که در تهران بود، واگذار شود اما با 
وجود توافق اولیه این اتفاق نیافتاد و حالا احتمالا در قرعه کشــی لیگ یک، نام 

شهرخودرو در گوی ها قرار بگیرد.
لیگ آزادگان در حالی فردا )چهارشنبه( قرعه کشی می شود که شهرخودرو و 
فجرسپاسی با سقوط از لیگ برتر در این مسابقات شرکت می کنند و همچنین 
دو تیم چوکا تالش و ون پارس اصفهان با صعود از دسته دوم جواز حضور در این 
رقابت ها را کسب کردند. تیم شاهین بندر عامری که موفق شده بود با اول شدم 
در گروهش راهی دسته اول شود، قرار بود سهمیه اش را به مس سونگون واگذار 
شود تا آذربایجان شرقی در این فصل لیگ یک سهمیه داشته باشد اما در لحظه 
آخر این توافق باطل شد و بوشهری ها در لیگ یک امسال حضور خواهند داشت.
همچنین دو تیــم دریای بابل و چادرملو اردکان با خرید امتیازهای تیم های 
رایکا بابل و قشقایی شــیراز برای اولین بار در سطح دوم فوتبال ایران تیمداری 
می کنند و فرصت این را دارند که برای لیگ برتری شــدن با رقبای قدرتمندی 
چون خیبر خرم آباد، شمس آذر قزوین، استقلال خوزستان و پارس جنوبی جم 

رقابت کنند.
منبع:  ایسنا

نگاه

ستاره پر افتخار تیم ملی ووشوی ایران در آخرین مصاحبه 
خود درباره بزرگ ترین حســرت دوران پر فروغ ورزشی خود 
صحبت کردبه گزارش ایسنا،  بدون شک یکی از پرافتخارترین 
ورزشــکاران تاریخ ورزش ایران محسن محمدسیفی است. 
ســتاره زنجانی تیم ملی ووشــوی ایران در بخش ساندا که 
سال ها اســت با بالاترین سطح ممکن به فعالیت خود ادامه 
می دهد و تصمیم دارد با کسب چهارمین مدال طلای خود 

از بازی های آسیایی کارنامه افتخارات خود را پر بارتر کند.
کاپیتان تیم ملی ووشوی ایران با کسب ۵ طلا و یک نقره 
قهرمانی جهان، ۳ طلای بازی های آســیایی، یک طلا و یک 
برنز قهرمانی آسیا، یک طلای بازی های کشورهای اسلامی و 
همچنین کسب ۳ طلای جام جهانی ووشو، بی تردید یکی 
از اسطوره های جهانی این رشتهب ه شمار می رود و از سال 
۲۰۰۹ )شکست در فینال مسابقات قهرمانی جهان و کسب 
مدال نقره( به بعد هم تا کنون شکســتی را نداشته تا رکورد 

فوق العاده ۱۳ سال بدون باخت را به ثبت برساند.
در ادامه مصاحبه محســن محمدســیفی با ایسنا درباره 

موضوعات مختلف ووشوی جهان و ایران را می خوانید:
چه خبر؟ با تعطیلی اجباری ووشــو ایران و جهان 

چه می کنی؟
زنجان هستم، مثل همیشه صبح و عصر تمرین می کنم 
چون هدف مهمی در ســر دارم. به نظرم اردوهای تیم ملی 
نیز برای ســال بعد بماند. امسال مسابقاتی چون لیگ برتر و 
جنگجویان ووشــو را داریم که اگر برگزار شود اتفاق خوبی 
اســت. اردوهای رده های سنی را هم داریم که احتمال دارد 
برای تمرین با آن ها وارد اردو شوم که تا حد ممکن تجربیاتم 
را در اختیار آن ها قرار داده و خودم نیز در شــرایط مسابقه 
باشــم. با یک سازمان مسابقات حرفه ای هم قرارداد دارم که 

هر وقت مسابقه ای برای من در نظر بگیرند شرکت می کنم.
فکر می کنی دلیل تعطیلی طولانی مدت ووشــو 
بعد از شیوع کرونا نسبت به سایر رشته ها در جهان 

چیست؟
مطمئن باشــید کرونا و ووشــو که هر دو چینی هستند 
گره هایی باهم دارند. هم ووشو برای چین است و هم کرونا، 
در همه جای دنیا مســابقات مختلف راه افتاده اما چینی ها 
اجازه راه اندازی ووشو را نمی دهند. اصلا دو موضوع بهم گره 
خورده اند! فکر می کنم کرونا در چین همچنان داستان دارد. 
فدراســیون جهانی هم تقریبا چینی بــوده و فعلا مجوز راه 
اندازی صادر نکرده اســت. یکی دو روز پیش با امیر صدیقی 
صحبت می کردیم که گفت مکاتباتی را با فدراسیون جهانی 

انجام دادیم تا مسابقات برگزار شوند.
نبود مســابقه روی زندگی ورزشکاران تاثیر دارد چون از 
ایــن طریق زندگی خود را می چرخانند. باید از فدراســیون 
تشــکر کنم که لیگ برتر و قهرمانی کشــور را برگزار کرد 
و تــا چند مــاه قبل هم که بازی های آســیایی را لغو کنند 
اردوها به صورت منظم برگزار می شــد. شهریور لیگ داریم 
ولی مســابقات بین المللی فضای متفاوتی اســت، امیدوارم 

ورزشــکاران به واســطه برگزاری هر چه زودتر مسابقات و 
اردوها از شرایط بدنی خوب دور نشوند.

دلیل عدم توسعه قابل توجه ووشو در سطح جهانی 
چیزی بجز المپیک است؟

همانطور که اشاره کردید کشورهای زیادی در این رشته 
سرمایه گذاری کلانی نمی کنند که دلیل این اتفاق هم همان 
عدم حضور در بازی های المپیک اســت. به عنوان مثال در 
مســابقات قهرمانی جهان ۲۰۰۷ حدودا ۸۹ کشــور حضور 
داشتند چون قرار بود ووشــو به عنوان یک رشته آزمایشی 
وارد المپیک ۲۰۰۸ شود. سال ۲۰۰۷ قبل از المپیک و سال 
۲۰۰۹ بعد از از المپیک، حدودا ۸۸ کشور بودند چون زمزمه 
المپیکی شد کشورها به این رشته رو بیاورند. الان ولی قطعا 

یکسری کشورها روی این رشته سرمایه گذاری نمی کنند.
دلیل المپیکی نشــدن این رشته را چه موضوعی 

می دانی؟
 اصولا ورزش در هیچ کجای دنیا از دولت تغذیه نمی شود 
و برای همین حضور یک رشته در المپیک و میادین جهانی 
مهم است. برای ووشو درباره المپیکی شدن همه کارها انجام 
شده و ما الان در المپیک جوانان هم هستیم رشته معقولی 
است، اما چیزی که بنده طبق آخرین صحبت ها شنیده ام به 
فدراسیون جهانی گفته اند می توانید یکبار دیگر مثل کاراته 
شــرکت کنید که چینی ها گفته اند ما آزمایشی نمی آییم و 
برای همیشه می خواهیم وارد المپیک شویم. همچنین یک 
درگیــری میان آمریکا و چین بخاطر تعداد مدال های وجود 

دارد که در جدول مدالی تاثیر زیادی دارد.
 همانطور که می دانید آمریکا و چین همیشــه با اختلاف 
یک یا دو طلا نسبت به یکدیگر اول و دوم المپیک می شوند، 
بــه همین دلیل مقاومتی های برای ورود ووشــو به المپیک 
وجود دارد چون کاملا به ســود چین است. کشمکش هایی 
هست و از نظر من ووشو قطعا المپیکی می شود اما اینکه چه 

زمانی این اتفاق رخ دهد جای ســوال دارد. ما الان در همه 
مسابقات هستیم بجز المپیک که امیدوارم این اتفاق بیافتد.

تا کنون حسرت خورده ای که از ابتدای راه در یک رشته 
المپیکی ورزش را شروع نکردی؟

- اینکه حســرت المپیک دارم واقعیت اســت، اما اینکه 
بخواهم رشته خودن را عوض کنم خیر. البته اگر وارد کشتی 
می شــدم شاید الان یک کشتی گیر خوب بودم و این حس 
همیشــه درمن وجود دارد. به هر حال قســمت اینگونه بود 
و امیدوارم از این به بعد ووشــو المپیکی شــود تا جوانان با 
اســتعداد ما بتوانند نتایج خوبی بگیرند چون ووشوی ایران 
واقعــا جایگاه خوبی دارد. مــا الان جایگاه خوبی داریم و در 
بدترین شــرایط می توانیــم در دو دوره بازی های المپیک 

مدال های خوبی بگیریم.
این دیدگاه که اگر ووشــو المپیکی شود به دلیل 
سرمایه گذاری کشورها ایران نمی تواند با آن ها رقابت 

کند را قبول داری؟
قطعا ووشــو اگر المپیکی شود شرایط برای ما از دور دوم 
بسیار ســخت می شود چون کشورها ۸ سال زمان داشته اند 
که روی این رشته هم کار کنند. دقت کنید در توکیو نفراتی 
چون سجاد گنج زاده که قهرمان کاراته جهان هستند، برای 
ایران مدال گرفتند و اگر بهمن عسگری هم اشتباه نمی کرد 
او هــم طلا می گرفت. کاراته در المپیک می ماند در دور بعد 
شرایط خیلی سخت تر می شــد. ووشو هم مستثنا نیست و 
قطعا اگر المپیکی شــود شرایط برای ما در دور اول راحت تر 
از ادوار بعــد خواهد بود. در دور اول اتفاق خاصی نمی افتد و 
می شــود بهترین نتیجه را بگیریم. خود چین ۱۶۰ میلیون 

ووشوکار دارد و ما در قهرمانی جهان آن ها را می بریم.
ووشوی  فدراسیون های  می گویند  منتقدان  اینکه 
ایران و چین باهم لابی می کنند تا ورزشکاران آن ها 
بهم نخورنــد و مدال هــا در اوزان مختلف رقابت ها 

تقسیم شود را قبول داری؟
در قهرمانــی جهان ۲۰۱۵ علی خورشــیدی برای اولین 
بار اعزام می شــد کــه با شکســت دادن حریف چینی طلا 
گرفت. نمی شــود بگوییم که این موضوع صد درصد است، 
چرا که اصلا اینطور نیست. ولی در یک جاهایی عقل سلیم 
حکم می کند که از بین ســهمیه های اعلام شده در اوزانی 
ورزشکار اعزام کنیم که طلا برای ما باشد. در همان مسابقات 
جهانی من و علی خورشــیدی حریف چینی داشــتیم و به 
طلا رسیدیم، اینکه بقیه حریف چینی نداشتند دلیل بر این 
نیســت که لابی است. ضمن اینکه تا آخرین لحظه حریفان 

مشخص نیستند.
درباره حواشــی پیش آمده در مسابقات قهرمانی 

کشور دختران چه کسی را مقصر می بینی؟
اینکه یک آقایی در اقدامی نادرست و غیر قانونی آن هم 
در کشــور ما وارد حریم بانوان می شود ربطی به فدراسیون 
ندارد. تحت هر شــرایطی نباید به حریم بانوان تجاوز کنیم 
و ایشــان به عنوان یک مرد حق چنین کاری را نداشته اند. 
درک می کنم که یک پدر بوده و به واســطه برداشت اشتباه 
از اتفاقات چنین کاری از او ســر زده اســت، اما این اقدام از 

پایه غلط است.
قبول داری که شرایط آن سالن وارم آپ استاندارد 

نبود؟
اســتاندارد کافی نبــوده، اما بالاخره شــرایط لازم برای 
استفاده از آنجا به عنوان ســالن وارم آپ توسط فدراسیون 
فراهم شــده بود. وجود حراست و ... استاندارد نسبی داشت، 
ولی من شــنیدم که قرار بود مسابقات جای دیگری برگزار 
شود. در هر صورت کار آن آقا درست نبود و در این میان هم 
چند نفر هستند که می خواستند از آب گل آلود ماهی بگیرند 

که یسری صحبت ها پیش آمد.
صحبت پایانی ...

من واقعا خوشــحالم که در زمان مهــدی علی نژاد برای 
رشته ووشو اتفاقاتی افتاد که شرایط ما در جهان و آسیا ویژه 
است. در هیات رئیسه فدراسیون جهانی و آسیا، کمیته فنی 
فدراسیون جهانی و آسیا و حتی در کمیته داوران کرسی های 
قوی داریم. بنده اکنون به عنوان ورزشکار در خدمت تیم ملی 
هســتم و تمام هدفم کسب خوش رنگ ترین مدال بازی های 
آسیایی پیش رو است و جز این نیز به هیچ چیز دیگری فکر 
نمی کنم. از همه چیز زده ام و فقط می خواهم این اتفاق بیافتد. 
روزانه ۶ - ۷ ساعت تمرین می کنم تا با بهترین شرایط بدنی 

وارد مسابقات شوم.
قطعا یک روزی دوران قهرمانی محســن محمدسیفی هم 
تمام می شود، اما قطعا در کنار ووشو هستم و دوست دارم به 
نسل جدید که می آیند کمک کنم. خیلی برایم اهمیت ندارد 
که چه ســمتی در فدراسیون یا تیم ملی داشته باشم. اینکه 
بتوانم به ووشــوی ایران و استانم زنجان کمک کنم، دو نفر از 
این استان را به تیم ملی برسانم یا اینکه مدال نقره ورزشکاری 
را به طلا تبدیل کنم، برای این دنیا و آن دنیای من کافی است.

یک پیشکســوت فوتبــال می گوید همــه دعواها در 
فدراســیون به خاطر پست و مقام است و این فوتبال است 

که دارد به آن ظلم می شود.
رســول کربکندی در گفت وگو با ایسنا، درباره انتخابات 
فدراســیون اظهار کرد: ما نمی توانیم به دنبال فرد اصلح تر 
باشــیم چون آن کســی که باید انتخاب شــود را انتخاب 
می کنند و برایش برنامه ریزی هم شده است. البته این که 
قرعه به نام کدام یک افتاده اســت را نمی دانم. به هر حال 
هرکدام یک ویژگی هایی دارد. آقای تاج تجربه بیشــتری 
دارد اما به هر حال مســائل ویلموتس پیش آمده اســت. 
آقای ماجدی فوتبالی است اما آن تجربه لازم را ندارد. آقای 

عزیزمحمدی هم تجربه گذشته را دارد.
او ادامه داد: امیدوارم هر کســی که رییس فدراسیون 

می شــود، دلش برای فوتبال بسوزد. همه دعواها به خاطر 
پســت و مقام است و این فوتبال است که دارد به آن ظلم 
می شــود. یک مشــکل و دو مشــکل نداریم و وجهه بین 
المللی مان از دست رفته اســت. ما در آستانه جام جهانی 
هستیم و هیچ کمکی به تیم ملی نمی کنیم. تیم ملی را رها 
کردیم و انگار قرار نیســت کاری انجام شود. شرایط خوبی 
نداریم و از نظر برنامه ریــزی، مدیریت و تدارک تیم های 

پایه مشکلات زیادی داریم.
ایــن پیشکســوت فوتبــال دربــاره ویژگی های یک 

فدراسیون کارآمد، گفت: یک فدراسیون خوب از همه نظر 
باید یک وجهه خوب و موجهی داشته باشد. یک مدیر قوی 
باید داشــته باشد. دوست و دشمن می گویند آقای صفایی 
فراهانی بهترین مدیر بعد از انقلاب بوده است. این در حالی 
اســت که فوتبالی هم نبود. اگر مدیر قوی با پشــتوانه بر 
سر کار بیاید شرایط بهتر خواهد شد. اگر پشتوانه نداشته 

باشد، نمی تواند کار کند.
او ادامه داد: حضــور بانوان و حق و حقوقی فوتبال هم 
مشــکل دیگری است. صدا و ســیما حق و حقوق فوتبال 

را نمی دهد. باشــگاه ها فقط دارنــد هزینه می کنند و هیچ 
درآمدی ندارد. این مســاله باعث می شود هر کسی بیاید 
اصــلا نتواند به خود فوتبال برســد و وقت را برای برطرف 
کــردن یا به تاخیر انداختن مشــکلات بگذارد. مثلا بحث 
دلالــی در این فوتبال را چه کســی می خواهد حل کند؟ 
فســاد فوتبال چگونه رفع می شود؟ دلال ها تعیین کننده 

هستند.
کربکندی اضافه کرد: ما هم مشکلات اقتصادی داریم و 
هم مشکلات مدیریتی داریم. با فیفا مشکل داریم و این ها 
مشــکلات درشت و اصلی هســتند. مشکلات ریز و فرعی 
هم داریم. هیات ها مشکلاتی دارند و واقعا نمی دانم چگونه 
خواهد شــد. به نظر من این مشکلات حل شدنی نیست و 

هر کسی بیاید، از پس این مشکلات برنمی آید.

وزنه بردار فوق سنگین ایران گفت: اگر زمان 
به عقب برگردد باز هم به شرایط اردو اعتراض 
می کنیم چون در حد یک ورزشــکار حرفه ای 
نبود. علیرضا یوســفی در گفت و گو با ایســنا 
درباره ی اینکه یک ماه در اعتراض به شــرایط 
وزنه برداری در اردوی تیم ملی نبود و این مدت 
چقدر بر روی آمادگی اش تاثیر گذاشت؟ بیان 
کرد: تاثیر زیادی گذاشت. مدت اردوهای وزنه 
برداری دو ماه به بالا است و  ما حدود یک ماه 
است که در اردو هستیم از این رو قطعا شرایط 
ما با آنچه باید باشــیم، فاصله دارد اما خدا را 

شکر در این مدت هم خوب تمرین کردیم.
قهرمان جوانان جهــان در مورد اینکه اگر 
زمان به عقب برگردد باز هم به شــرایط اردو 
اعتراض می کنــد یا خیر؟ تاکیــد کرد: ۱۰۰ 
درصد، چون شرایطی نبود که ورزشکار حرفه ای 
بتواند با آن شرایط سازگار شود. شرایط برای ما 

که سه جلسه در روز تمرین داشتیم متناسب 
نبود. یوسفی در مورد انتظار خود از سرپرست 
فدراسیون وزنه برداری برای بهبود اوضاع گفت: 
با توجه به اینکه فدراسیون در مشکلات زیادی 
غرق اســت، انتظار نداریم همه مشکلات الان 
حل شــوند. زمان می دهیم و امیدوارم شرایط 
بهتر باشــد.  وزنه برداری فوق ســنگین ایران 
در پاسخ به این پرســش که بعد از بازی های 
کشورهای اسلامی، مســابقات قهرمانی آسیا 
و جهان برگزار می شــود و چه برنامه ای برای 
این دو مســابقه دارد؟ تصریح کرد: به احتمال 
زیادی در قهرمانی آسیا شرکت نمی کنم و برای 
قهرمانی بزرگســالان جهان که اولین مرحله 
گزینشــی المپیک اســت و در کلمبیا برگزار 
می شــود، آماده می شوم. من هم دنبال کسب 
ســهمیه المپیک پاریس هستم. می خواهم از 
همان گزینشی اول جزو ۱۰ نفر اول رنکینگ 

المپیک باشم. البته کار سخت است اما من تمام 
تلاشم را می کنم و سعی می کنم در مدتی که 
باقی مانده اســت، افزایش رکورد داشته باشم. 
او در پاســخ به این بعد از مســابقات قهرمانی 
جوانان جهان چقدر توانســت برای بازی های 
کشورهای اسلامی آماده شود، بیان کرد: من دو 
ماه پیش در مســابقات قهرمانی جوانان جهان 
وزنه زدم و قهرمان شــدم. حدود یک ماه نیز 
در اردوی تیم ملی بزرگســالان هستم و برای 
بازی های کشــورهای اسلامی آماده می شوم و 
شــرایط خوبی دارم. امیدوارم در قونیه مدال 
بگیرم و رکورد دوضــرب جوانان جهان را هم 
جا به جا کنم. یوســفی در مورد اینکه رقیب 
جدی در بازی های کشورهای اسلامی دارد یا 
خیر، گفت: بله، وزنه برداران ســوریه، الجزایر و 
ازبکســتان رقبای من در بازی های کشورهای 

اسلامی هستند.

محمد سیفی: ووشو نبود کشتی گیر می شدم!

حسرت قهرمان شکست ناپذیر چیست؟

کربکندی: 

دعوای فدراسیون به فوتبال ضرر می زند

وزنه بردار فوق سنگین: 

زمان برگردد بازهم اعتراض می کنیم

کاپیتان ســابق تیم ملی فوتبال آلمان اعلام کرد 
قصــد حضور در قطر را ندارد و جام جهانی را از خانه 
خواهد دید. به گزارش ایسنا و به نقل از کیکر، فیلیپ 
لام اعلام کرد علاقه ای به جام جهانی پیش رو ندارد. 
قهرمان جهان در ســال گفت: من در تیم اعزامی به 
قطر نیســتم و علاقــه ای به پرواز به آنجــا را ندارم. 

ترجیح می دهم مسابقات را از خانه دنبال کنم.
لام، که مسئول مسابقات قهرمانی یورو ۲۰۲۴ به 
عنوان مدیر مسابقات اســت، به شدت از این رویداد 
بــزرگ در قطر انتقاد کرد و گفت: حقوق بشــر باید 
بیشــترین نقش را در اعطای یک تورنمنت داشــته 
باشــد. اگر میزبانی به کشوری داده می شود که یکی 
از بدترین عملکردها را در این زمینه داشــته اســت 
باید وارد عمل شــود. از زمانی که تصمیم گرفته شد 
قطر میزبان جام جهانی باشــد به چه معیارهایی فکر 

کردیم؟

او در بخش دیگری از صحبت های خود نیز گفت: 
علاوه بر وضعیت حقوق بشــر، مسائل دیگر در قطر و 
وسعت کشور »ظاهراً نقشی« در این میزبانی نداشته 
است. برای لام، ضروری است که ملی پوشان آلمانی 
در طــول جام جهانــی )۲۱ نوامبر تا ۱۸ دســامبر( 
نظرات انتقادی درباره این رویداد ارائه دهند. او گفت: 
به عنوان یک بازیکن، دیگر نمی توان ســکوت کرد و 
دوست دارم دیگر بازیکنان تیم ملی آلمان نیز همین 
صحبت ها و دیدگاه های خودشان را بیان کنند. آنچه 
که امروز می توانیم با قاطعیت بگوییم این اســت که 
این دوره یکــی از بحث برانگیزترین جام های جهانی 

است که تا به امروز صورت گرفته است.
جــام جهانی قطر به دلیل گرمای هوا در کشــور 
میزبــان جام جهانی برای اولین بــار در پاییز برگزار 
می شود. تیم ملی فوتبال آلمان در مرحله مقدماتی با 
تیم های ملی فوتبال ژاپن، اسپانیا و کاستاریکا دیدار 
خواهــد کرد. برند نویندورف رئیــس اتحادیه فوتبال 
آلمان می خواهد قبل از شــروع مســابقات به همراه 

نانسی فایزر وزیر کشور  به قطر سفر کنند.
بســیاری از کارگران در قطر که در تاسیسات جام 
جهانی فوتبال کار می کنند از شــرایط سخت کاری 
و کم بودن دســتمزد خود گلایه می کنند. کارگران 
خارجی نزدیک به ۹۰ درصد از جمعیت ۲.۹ میلیونی 

قطر را تشکیل می دهند.

فابیو کاپلو مدعی اســت کــه آ اس رم اکنون در 
همان سطح یوونتوس قرار دارد.

به گزارش ایسنا و به نقل از گاتزتادلواسپورت، یووه 
در فصل گذشته هیچ جامی کسب نکرده است و آنها 
در ایــن پنجره نقل و انتقالات مشــغول تلاش برای 
اضافه کردن بازیکنان جدید به تیم خود بوده اند که 

چندان در این امر موفق ظاهر نشدند.
آنخــل دی ماریا، گلیســون برمر و پــل پوگبا به 
یوونتوس پیوســتند، اما پوگبا در حال حاضر مصدوم 
شده است. این در حالی اســت که سایر باشگاه های 
سری A کیفیت خود را بهبود بخشیدند. برای مثال 
رم پائولو دیبالا، نمانیا ماتیچ و جورجینیو واینالدوم  را 
به تیم خود اضافه کرده است، طوری که کاپلو معتقد 

است که آنها اکنون در همان سطح یووه هستند.
فابیو کاپلو گفت: در حــال حاضر، فقط اینتر یک 

قدم جلوتر از بقیه است.
بــا توجه به خریدهای صــورت گرفته رم الان در 
سطح یووه است و توانسته کیفیت خود را بهتر کند. 
اگــر یووه تیم خود را تقویت نکنــد، دیگران که این 
کار را انجام می دهند و یووه را پشــت سر می گذارند. 
بهتریــن راه بــرای جبران فصل قبل این اســت که 

بازیکنان جدید را  به تیم خود اضافه کنیم.
تا کنون خیلی خوب ایــن کار را انجام نداده ایم، 
بنابراین باید در روزهای باقی مانده از این پنجره نقل 

و انتقالات کارهای بیشــتری انجام دهیم وگرنه ضرر 
خواهیم کرد.

جیانلوکا دی مارتزیو، خبرنگار ایتالیایی اعلام کرد 
که آلگری از مدیران باشــگاه خواســته با سه بازیکن 
قرارداد امضا شود؛ فیلیپ کاستیچ بازیکن آینتراخت 
فرانکفورت، لئونــاردو پارداس هافبک آرژانتینی پاری 
ســن ژرمن و آلوارو موراتا مهاجم اتلتیکو مادرید سه 
بازیکنی هســتند که آلگری خواستار عقد قرارداد با 

آنها شده است.
یوونتــوس بعد از ۷ قهرمانی پیاپی که در ســری 
A به دست آورد در دو فصل اخیر با افت محسوسی 
مواجه شد و این اینتر و میلان بودند که جام قهرمانی 
را بالای ســر بردند. هواداران یووه امیدوار هستند که 
در فصل جاری و با خریدهای جدید، تیمشان دوباره 
به قدرت نخســت فوتبال ایتالیا و یکــی از مدعیان 

اصلی قهرمانی در لیگ قهرمانان اروپا تبدیل شود.

رم الان در سطح یوونتوس استبازیکنان آلمان درباره شرایط قطر در جام جهانی سکوت نکنند

رد پیشنهاد بوکاجونیورز از سوی کاوانی 
مهاجم تیــم ملی فوتبال 
اروگوئــه پیشــنهاد بازی در 

بوکاجونیورز را رد کرد.
به گزارش ایسنا و به نقل 
ادینســون  قرارداد  مارکا،  از 
یونایتد  منچســتر  با  کاوانی 
تمدید نشــد تــا جدایی این 
بازیکــن قطعــی شــود. در 
روزهای اخیر بوکاجونیورز تمایل زیادی به خرید او داشت ولی کاوانی با رد این 

پیشنهاد عنوان کرد دوست دارد در قاره اروپا بازی کند.
دو تیم ویارئال و والنســیا از لالیگا به طور جدی خواهان به خدمت گرفتن 

او هستند.
این مهاجم اروگوئه ای که سابقه حضور در سه لیگ معتبر اروپایی را دارد با 
حضــور در لالیگا چهارمین لیگ از ۵ لیگ معتبر اروپایی را تجربه خواهد کرد. 
او پیش از این در سری A با پیراهن پالرمو و ناپولی، در لیگ فرانسه با پیراهن 

پاری سن ژرمن و در لیگ جزیره با پیراهن شیاطین سرخ به میدان رفت.
موندو دیپورتیوو فــاش کرد که او می خواهد در فصل ۲۳-۲۰۲۲ در لالیگا 
بازی کند. کاوانی به مدیربرنامه های خود گفته که از بین تیم های اســپانیایی 

یک تیم را برای فصل جدید انتخاب کند.
او اخیراً برای تیم ملی خوددر دیدارهای دوستانه به میدان رفت. کاوانی در 
۱۳۳بازی برای تیم ملی کشورش ۵۸ گل به ثمر رسانده است. این مهاجم حالا 
می خواهد شانس خود را در فوتبال اسپانیا امتحان کند. لیگ اسپانیا تنها لیگ 
بزرگ در کنار بوندسلیگاست که او هنوز فرصت بازی در آن را پیدا نکرده است.
او پس از ســه فصل حضور در اولدترافــورد، با حضور در ۵۹ بازی و به ثمر 

رساندن ۱۹ گل، باشگاه را ترک کرد.

واکنش کنفدراسیون فوتبال آفریقا 
به صحبت های رئیس ناپولی

کنفدراســیون فوتبال آفریقا )CAF( آئورلیــو دی لورنتیس رئیس ناپولی 
را محکــوم کرد، زیرا او اعلام کرد کــه بازیکنان آفریقایی را به خدمت نخواهد 

گرفت.
به گزارش ایســنا و به نقل از فوتبال ایتالیــا،  آئورلیو دی لورنتیس رئیس 
ناپولی گفته است که این باشگاه دیگر بازیکنی از آفریقا نمی خرد زیرا آنها دائماً 

به تیم های ملی خود می روند. 
رئیس باشــگاه ناپولی اخیرا در اظهار نظری عجیــب گفت: »از این به بعد 
باشــگاه ناپولی بازیکنان آفریقایــی را در صورتی جــذب می کند که در جام 

ملت های آفریقا شرکت نکنند.
مــا به این بازیکنان حقــوق می دهیم اما آنها تیم را در وســط فصل ترک 

می کنند و در جام ملت های آفریقا به میدان می روند.«
بر خلاف دیگر رویدادهای اصلی تیم های ملی مانند مسابقات قهرمانی اروپا 
و کوپا آمریکا،  جام ملت های آفریقا در میانه فصل اروپا برگزار می شــود، جایی 

که بسیاری از ستاره های آن باید تی های باشگاهی خود را ترک کنند.
در بیانیه رسمی کنفدراسیون فوتبال آفریقا آمده است: »CAF از اظهارات 
غیرمســئولانه و غیرقابل قبول رئیس ناپولی، آقای آئورلیو دی لورنتیس درباره 
بازیکنان آفریقایی و جام ملت های آفریقا ناراحت و ناامید شــده است. با اعلام 
علنی این که بازیکنانی که برای ناپولی امضا می کنند باید معافیتی را امضا کنند 
که شرکت در جام ملت های آفریقا را رد کنند، اظهارات دی لورنتیس احتمالاً 

مشمول ماده ۱۴ مقررات انضباطی یوفا می شود.
بنابرایــن CAF از یوفا می خواهد که تحقیقات انضباطــی را علیه او آغاز 
کند. ما شکی نداریم که ناپولی و یوفا به همان اندازه که CAF به این اهداف 

بشردوستانه جهانی متعهد است، متعهد هستند.
دوره بعدی جام ملت های آفریقا قرار اســت در ژانویه ۲۰۲۴ در ساحل عاج 

برگزار شود.

بازیکنی که گواردیولا را به یاد مسی انداخت
سرمربی اسپانیایی منچستر سیتی بعد از پیروزی برابر وستهام به ستایش از 

ارلینگ هالند پرداخت و او را با مسی مقایسه کرد.
به گزارش ایسنا و به نقل از دیلی میل، ارلینگ هالند در نخستین بازی خود 
با پیراهن منچسترســیتی در رقابت های لیگ برتر انگلیس درخشید و توانست 

دو گل به ثمر برساند.
هالند به همراه آگوئرو به نخستین بازیکنان در تاریخ منچستر سیتی تبدیل 

شدند که در نخستین بازی خود در لیگ برتر انگلیس دبل کردند.
نکته جالب دربــاره این مهاجم نروژی اینکه از عملکرد خود ابراز نارضایتی 

کرد و براین باور بود که باید گل سوم را هم به ثمر می رساند.
گواردیولا به ســتایش از هالند پرداخت و او را با مسی مقایسه کرد. او گفت: 
من بســیار خوش شانس هستم که با بازیکنان بزرگی مثل مسی کار کرده ام. 
مســی وقتی دو گل می زد به دنبال ســومی بود و وقتی ســه می زد به دنبال 
چهارمــی و حتی وقتی ۴ گل می زد به دنبال پنجمی. گلزنان بزرگ هیچ وقت 
راضی نمی شوند و هالند هم چنین بازیکنی است. او پیوسته تشنه گلزنی است 
و حتی بوجود دبل کردن در نخســتین بازی راضــی نبود و براین باور بود که 

باید سومی را می زد.
او ادامه داد: هالند استعداد بزرگی دارد و خیلی زود با سبک بازی تیم ما کنار 
آمده اســت. به خوبی می دانســتم که او به زودی گل می زند و در همین بازی 
نخست توانایی خود را ثابت کرد. وقتی در برابر لیورپول هالند یک فرصت را از 
دست داد بســیاری او را خرید ناکام برای ما دانستند اما اکنون او را با رونالدو 

و آنری مقایسه می کنن.
ســرمربی سیتی درباره این سوال که چگونه هالند پشت پنالتی قرار گرفت، 
گفت: وقتی داور اعلام پنالتی کرد او خیلی سریع توپ را برداشت. براین باورم 
که اگر بازیکــن دیگری به طرف توپ می رفت هالنــد او را می زد. این علامت 

خوبی است و نشان از اعتماد به نفس بالای او می دهد.

اخبار کوتاه


